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                                    P R O T O K Ó Ł  Nr  1.2014 

 

               Posiedzenia    Komisji     REWIZYJNEJ 

 
              odbytego w dniu  15 grudnia 2014 roku 

              

      w Sali narad Urzędu Gminy Ustka ul. Dunina 24 

 

 

Obecni na posiedzeniu: 

Przewodniczący Komisji 

1. MARIAN KORBIEL    -   /-/ 
 
 

Zastępca Przewodniczącego 

 
     2.  HENRYK  DUDKA     -           /-/ 

 

 
Członkowie: 

3.   LESZEK  KONARZEWSKI   -    /-/ 
 
4.   GRZEGORZ  PISZCZEK   -   /-/ 

 

 
  Sprawdzono 

  Sporządziła:                                                                                       pod względem merytorycznym 

           15-12-2014 /-/                                                       /-/ Marian Korbiel    

( prowadzący obrady ) 

             (data i podpis)              /-/ 15-12-2014 
                    ( podpis i  data ) 
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Porządek  posiedzenia  Komisji Rewizyjnej Nr 1.2014 w dniu                                               

15 grudnia 2014 roku   – godz. 12 00 

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu                                           

19 grudnia 2014 roku. 

3.     Ustalenie planu pracy Komisji na 2015 rok. 

4.     Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

 

        

   W posiedzeniu, któremu przewodniczył Marian Korbiel – Przewodniczący 

Komisji udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej 

pierwszą stronę niniejszego protokołu, oraz Pani Anna Sobczuk – Jodłowska 

Wójt Gminy, Pani Lidia Orłowska – Getler  – Sekretarz Gminy,  Pani Jadwiga 

Dic –  Skarbnik Gminy. 

 

Przewodniczący Komisji Marian Korbiel o godzinie 1200 otworzył posiedzenie 

Komisji i po powitaniu członków Komisji oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy  4 radnych, co wobec składu 

Komisji wynoszącego 4 radnych stanowi kworum do podejmowania 

prawomocnych decyzji. 

 
 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 

 
 
 
Przewodniczący Komisji przedstawił porządek posiedzenia  i  poddał pod 

głosowanie: 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za    -  4 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w porządek obrad. 
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Ad. 1.  Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu 
19 grudnia 2014 roku. 

 

 
 

 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLII.515.2014 
Rady Gminy Ustka z dnia  13 listopada 2014 roku w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XXX.364.2013 Rady Gminy Ustka z dnia  30 sierpnia 2013 
roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości   i porządku na                    
terenie Gminy Ustka oraz Uchwały Nr XXXIII.414.2013 Rady Gminy 
Ustka z dnia 19 grudnia 2013 roku w sprawie zmiany Uchwały                         
Nr XXX.364.2013 Rady Gminy Ustka z dnia 30 sierpnia 2013 roku, 

 

 

 

 

Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

 

 

Radny Grzegorz Piszczek 

- do kogo należy obowiązek odśnieżania chodnika przy budynku socjalnym                     

w Objeździe? 

 

 

 

Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 

- muszę sprawdzić w dokumentach przetargowych. Należy jednak pamiętać, że 

każda złotówka wydana z budżetu jest to mniej na inwestycje i na realizację 

wszystkich innych zamierzeń. Jestem za tym, że jeżeli jest droga i obok niej 

chodnik  to wolę by droga była odśnieżona, a chodnik nie, ponieważ jest to mniej 

wydanych środków z budżetu. Niektóre chodniki są ujęte do odśnieżania, by nie 

blokować życia mieszkańcom –  Niestkowo, Charnowo i dojście do drogi 

krajowej. 
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Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy     

- w dokumentach przetargowych nie jest ujęte odśnieżanie chodnika w Objeździe. 

 

 

 

Radny Henryk Dudka 

- kawałek chodnika powinni odśnieżyć mieszkańcy bloku. Każdy z nas musi 

odśnieżyć chodnik wokół własnego domu. 

 

 

 

Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 

- wystosujemy pismo do mieszkańców budynku socjalnego, że mają zadbać                       

o odśnieżanie chodnika. 

 

 

  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 

 
 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 

 
 

 

 

 projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej                  
Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn. Pomorskie - dobry 
kurs na edukację. Wspieranie uczniów o szczególnych                               
predyspozycjach w zakresie matematyki, fizyki i informatyki, 
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Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 

 
 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 

 

 
 

 
 

 projekt uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Ustka                     
Powiatowi Słupskiemu pomocy finansowej na budowę zatoki                    
autobusowej wraz z chodnikiem w ciągu drogi powiatowej Nr 1120G 
w miejscowości Gąbino Kolonia, 

 
 

 

Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

 
 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 
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Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 

 
 

 
 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVIII.457.2014 

Rady Gminy Ustka z dnia 22 maja 2014 roku w sprawie udzielenia 

przez Gminę Ustka pomocy finansowej na przebudowę dróg 

powiatowych Nr 1015G Możdżanowo - Bruskowo Wielkie i 1108G 

Pęplino – Wielichowo zmienionej Uchwałą Nr XLI.492.2014 Rady 

Gminy Ustka z dnia  26 września 2014 roku, 

 
 

 

Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Projekt uchwały zostanie 

wprowadzony pod obrady Rady. 

 

 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 

 
 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
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 projekt uchwały w sprawie  zwolnienia od podatku od                            

nieruchomości w ramach programu pomocy de minimis na tworzenie 

nowych miejsc pracy, 

 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie                    

Finansowej Gminy Ustka na lata 2014 -2024, 

 

 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
 

 

 

 
 

 projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ustka na 

2014 rok , 

 
 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Ponadto w związku                             

z otrzymaną rezerwą subwencji ogólnej na kwotę 18.658 zł proponuje się 

wprowadzenie do budżetu na 2014 rok po stronie dochodów i o kwotę tą 

zmniejszyć dochody z wpływów z podatku od nieruchomości osób prawnych. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały z uwzględnieniem w/w zmiany . 
 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu gminy, które                     

w 2014 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz                      

ustalenie planu finansowego tych niewygasających wydatków, 

 
 
 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 

 
 

 

Budżet na 2015 rok 

 

 
 

 projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ustka na lata 2015 - 2024, 
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Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- szczegółowo omówiła w/w projekt uchwały wraz z projektem budżetu Gminy 

na 2015 rok zgodnie z uzasadnieniem oraz przedstawiła autopoprawkę do 

projektu budżetu na 2015 rok. Treść autopoprawki stanowi zał. Nr 1 do 

niniejszego protokołu. 

Pani Skarbnik poinformowała o pozytywnej opinii RIO o projekcie  uchwał: 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i budżetu Gminy Ustka na 2015 rok. 

 

 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 

 

 

 projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ustka na 

2015 rok, 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
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Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 

 
 

 

 

Ad. 2.  Ustalenie planu pracy Komisji na 2015 rok. 
 

 
 
 
Marian Korbiel Przewodniczący Komisji 

- przedstawił plan pracy na 2015 rok. 

 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie : 
 

 

  Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok . 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie przyjęła w/w plan pracy 

komisji stanowiący zał. Nr 2 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

 
 
 
Radny Grzegorz Piszczek 

- wyciąć krzaki przy drodze k/szkoły w Objeździe. 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- przyjmuję wniosek do realizacji. Zlecimy naszej grupie interwencyjnej wycięcie 

krzaków. 

 

 

 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących pism: 

 

 

1. Zarządzenie Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Gdańsku                

w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu przyrody „Jezioro 

Modła” celem zaopiniowania. 
 

2. Pismo Wojewody Pomorskiego zawiadamiające o wszczęciu 

postępowania nadzorczego dot. uchwały Nr XLII.515.2014 z dnia                          

23 października 2014 roku w spr. zmiany uchwały Nr XXX.364.2013                       

z dnia 30 sierpnia 2013 roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości                 

i porządku na  terenie Gminy Ustka. 

 

3. Skarga i ponaglenie Pana /*/ w sprawie  bezczynności w udostępnieniu 

informacji  w trybie dostępu do informacji o środowisku dot. decyzji Wójta 

na   wycinkę drzew wzdłuż działki  Nr 123  w miejscowości Dębina. 
 

4. Pismo Pana /*/ w sprawie rozpoznania sprawy wykupu działki Nr 123 w 

obrębie Dębina. 
 

5. Kancelarii Radcy Prawnego – /*/wpłynęło wezwanie do usunięcia 

naruszenia prawa Pani /*/ w sprawie uchwały Nr XLII.511.2014 z dnia 23 

października 2014 roku w spr. uchwalenia M.P.Z.P. dla obszaru na terenie 

Przewłoka. 
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6. Uchwała RIO Nr 222/g288/P/14 Kolegium Orzekającego RIO                             
w Gdańsku  z dnia 13 listopada  2014 roku orzekająca nieważność badanej 

uchwały Nr XLII.504.2014 z dnia 23 października 2014 roku w spr. 

podatku od nieruchomości na 2015 rok w części dot. § 1 ust. 2 lit. e) od 

słów: „, z wyjątkiem budynków gospodarczych….. od 1 m 2 „  

 

7. Pismo Pana /*/ w sprawie korespondencji dot. ul. Jarzębinowej w Rowach. 

 

8. Pismo Pani /*/ wzywające do zapłaty kwoty 100 tyś zł tytułem 

odszkodowania za niedopełnienie obowiązków przez Gminną Komisję 

Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych. 
 

9. Wniosek Komitetu reprezentacyjnego mieszkańców Grabna w sprawie 

podziału sołectwa Grabno – Zimowiska na dwie jednostki administracyjne 

tj. Grabno i Zimowiska. 

 

 

 

 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji                 

o godzinie 1430  zamknął posiedzenie Komisji.  

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

                          Przewodniczył: 

Protokołowała                                                 Przewodniczący Komisji 

/-/Grażyna Frankiewicz                 

                                              /-/ MARIAN   KORBIEL 

 
      

 

/*/ Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej 

ze względu na prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy przedsiębiorcy 


